
NOTULEN LEDENRAADVERGADERING LENS op 6 JANUARI 1982.  
 
1. OPENING   
Aanwezig: de heren Ton v.d. Berg, Aa Bogisch, Theo Booms, André Christ, Hans Diemel, Pierre Heijnen,  

Wil Heijnen, Ben Osse, Frans Peters, Martin Reuver, Henk Rimmelzwaan, Leo van Rijn, Herman Straver en 
Gabri v.d. Togt.  

Afwezig met kennisgeving: de heren Loek Duivesteijn, Wim v.d. Linden en Piet Bosch.  
Afwezig zonder kennisgeving: de heren Rob Bom, Jos Kuijpers, Gerard van Reenen en Jos Verschelden. 
Namens het bestuur zijn aanwezig: de heren Cees Fortman, Ad Coret en Gerard Duivesteijn  
 
2. AANWIJZING VOORZITTER EN NOTULIST 
VOORZITTER: Frans Peters  
NOTULIST: Wil Heijnen  
 
3. INGEKOMEN STUKKEN 
Geen.  
 
4. VASTSTELLING NOTULEN VAN DE JAARVERGADERING VAN DE LEDENRAAD op 30-11-1981  
-blz 3: toevoegen onder punt 9, dat de door het bestuur voorgestelde begroting en contributies voor het verenigingsjaar 
1981/1982 door de ledenraad worden goedgekeurd;  
-vrijwel zeker is een opvolger voor 'Ome Nico' gevonden  
-leden van de ledenraad krijgen een uittreksel uit het structuurplan tweede stap complex Escamp I  
De notulen zijn hiermee vastgesteld  
 
A. OPSTAPPEN BESUUR  
Het bestuur stapt op als het te voeren beleid wordt verworpen. Als de ledenraad gedeelten van het te voeren beleid verwerpt, 
dan is dit voor het bestuur geen aanleiding om op te stappen  
 
B. BESTRIJDING FINANCIERINGSTEKORT  

1. Verlaging post trainingen en trainingsmateriaal 
(twee van het geringe aantal posten welke verhoogd zijn op de vastgestelde begroting 1981-82). De hoeveelheid te kopen 
trainingsmateriaal is afhankelijk van de slijtage.  
-LENS kent geen meerjarige contracten met trainers. In het begin van elk jaar bekijkt het bestuur in hoeverre het contract van 
de verschillendetrainers met een jaar wordt verlengd. Daarbij wordt aan een aantal commissies om advies gevraagd. Met 
betrekking tot de salariskosten kan het bestuur zich niet voorstellen dat deze volgend jaar wederom hoger zullen uitvallen.  
-De peiling naar de mening van de leden over de invulling van het begrip 'prestatievoetbal' zal nog geen invloed hebben op de 
komende contractbesprekingen.  
2. Verhoging contributies  
Verhoging is voor het komend jaar niet uitgesloten. Het bestuur streeft ernaar de contributies van de jeugd niet of minder te 
verhogen dan die van de senioren. Het peil van de contributies, in vergelijking met andere verenigingen, wordt hierbij scherp 
in de gaten gehouden  
3 Scherper inkopen  
Het scherper inkopen zou vergroot kunnen worden wanneer alle verenigingen op het Escamp complex zouden besluiten tot 
het gezamenlijk inkopen. Volgens het bestuur komt dit nooit tot stand, doordat de verschillende verenigingen er niet happig op 
zijn om hun boekhouding betreffende de inkopen te openen.  
Dit betekent dat het bestuur, volkomen zelfstandig, bezig is onderhandelingen te voeren met verschillende leveranciers om het 
scherper inkopen van LENS te bewerkstelligen  
4 Prijsverhogingen  
De laatste prijsverhogingen zijn als volgt tot stand gekomen:  
a accijnsverhoging  
b de BTW-heffing, welke wordt ingevoerd in verenigingskantines (wettelijk percentage van 12% recentelijk vastgesteld)  
c emballage-verhogingen ( verpakkingen )  
De barcommissie tekent bezwaar aan tegen het feit, dat zij niet betrokken zijn geweest bij de totstandkoming van de 
prijsverhogingen  
 
C. BEGROTING 1982-83  
Op verzoek van de ledenraad zal het bestuur voor de eerstvolgende ledenraadvergadering (eind dit seizoen) een p.m.-
begroting opstellen.  
De voornaamste reden is dat, ondanks de goede wil van het bestuur, de begroting bijna elk jaar pas tegen de jaarwisseling 
wordt behandeld. Op dat tijdstip zijn dan al veel uitgaven voor het al lopende seizoen vastgesteld.  
 
D. BELEID JEUGD  
Het bestuur is van mening dat de jeugd een van de belangrijkste onderdelen blijft van onze vereniging. Daarnaast heeft het 
bestuur het volste vertrouwen in de Juko ten aanzien van het niet overschrijden van het begrote bedrag ondanks de  
prijsverhogingen  
 



E. SHIRTRECLAMES  
De in het te voeren beleid genoemde werkgroep zal zich hiermee bezighouden.  
 
F. VRIENDENELFTALLEN  
Grootste probleem is dat de leden die uit de selectie vallen bijna nergens terecht kunnen. Daarnaast zijn er leden die best 
hoger willen en kunnen voetballen, echter door de vrienden elftallen is dit niet mogelijk. De vriendenelftallen komen nader ter 
sprake bij de aanvoerdersbijeenkomst.  
In elk geval moeten elftallen open staan voor leden uit andere elftallen. Daarnaast moet er eventueel bepaald worden welke 
elftallen beslist geen vriendenelftallen mogen worden.  
 
G. VELDEN TER BESCHIKING STELLEN AAN BUITENLANDSE VERENIGINGEN  
Dit was een verzoek van de afdeling Jeugd, Sport en Recreatie van de Gemeente. Het bestuur heeft hierop negatief 
gereageerd. Als reden geeft het bestuur aan dat getracht wordt LENS groter te maken. Daarnaast zal eventuele realisering 
van rnulti-sport ruimte opeisen. Een gedeelte van de ledenraad verklaart geen bezwaar te hebben wanneer ruimte 
beschikbaar is.  
 
H. DE NAAM VAN LENS  
Het bestuur vindt het wenselijk dat de naam LENS gehandhaafd blijft bij eventuele fusies  
 
I. HET INSTELLEN VAN EEN WERKPLICHT  
is voor LENS niet aan de orde. De maatregel van vorig jaar waarbij ieder elftal om de beurt de barbezetting in een weekend 
aanvul t is een succes gebleken. Begin di t jaar wordt deze maatregel in ere hersteld. Geruchten als zou de heer Aad Bogisch 
van plan zijn om zijn werkzaamheden op zondag neer te leggen zijn uit de lucht gegrepen. Uiteraard zijn er nog vacatures  
 
J. DE PUI-VERBETERING  
van de kantine wordt voorlopig uitgesteld ten gevolge van het huidige exploitatietekort en de eventuele mogelijkheden van een 
rnulti-sportvereniging en/of fusie.  
De ledenraad keurt het te voeren beleid goed met inachtneming van de gemaakte opmerkingen .  
 
6. RONDVRAAG  
De ledenraad kiest Frans Peters als vaste voorzitter.  
De functie van notulist zal zo mogelijk waargenomen worden door een van de volgende personen:  
1 Henk Rinmelzwaan  
2 Pierre Heijnen  
3 Ben Osse  
4 Wil Heijnen  
 
-Na een aantal vergaderingen van de ledenraad is gebleken dat een aantal leden wegblijven zonder af te schrijven.  
De ledenraad keurt deze handelswijze scherp af. De leden van de ledenraad worden verzocht ingeval van verhindering dit 
door te geven aan een van de andere leden van de ledenraad.  
-De ledenraad heeft tot nu toe geen afschriften ontvangen van zaken die van belang zijn voor de ledenraad.  
De heer Cees Fortman geeft hierbij aan dat tot nu toe alle van belang zijnde zaken in de ledenraad zijn behandeld in 
aanwezigheid van het bestuur. De belangrijkste punten zullen zeer zeker in de toekomst worden toegestuurd.  
-De publicaties in de LENS-revue van de benoemde leden in de verschillende commissies zal spoedig plaatsvinden.  
-In de LENS-revue zal na elke ledenraadvergadering een noot worden opgenomen, waarin wordt medegedeeld dat de notulen 
ter inzage zijn gelegd.  
Eventueel kan een uittreksel van het verslag in de LENS-revue worden opgenomen.  
De heer Aad Bogisch heeft een notulenregister aangelegd welke tevens ter inzage ligt.  
 
7 VOLGENDE VERGADERING  
Dinsdag 4 mei 1982 om 20.30 uur. Plaats: Waterloo (benedenzaal)  
N.B.  
Deze blijkt niet te zijn doorgegaan. 


